

Helping Hand is a Hong Kong charity providing housing and support for the elderly since 1978. We offer care homes for seniors needing help and self-care homes where they support each other. Our Integrated Home in Guangdong provides full care for Hong Kong seniors. The Holiday Center offers activities and rest for elders and their caregivers. We also have a Day Care Unit and community outreach programme.

DONATION FORM

You may visit our website (www.helpinghand.org.hk) to make an online donation or complete the form below.
Donation of HK\$100 or above to Helping Hand is tax deductible.

☐ \$100 ☐ \$250 ☐ One-off Donation ☐ Monthly Donation
☐ \$500 ☐ \$1,000 ☐ Others: _____

Donor Program (please select one)

- ☐ Cookie Campaign to support the running costs of Helping Hand's elderly homes and services
☐ To support the running of our unique self-financing "Housing for the Elderly" hostels for needy self-care elderly
☐ To support our self-financing "Zhaoqing Home" to offer immediate and affordable accommodation to needy elderly
☐ For general purpose to allow Helping Hand to allocate the fund most effectively
☐ To support the running of our "Care Homes" and "Infirmity Unit" for frail elderly who can no longer take care of themselves
☐ To support our community service including the "Holiday Centre for the Elderly" and its "Day Care Unit"

Donation Method

Please return this form upon completion to us by mail, fax or email.
Email: frgr@helpinghand.org.hk Fax: 2840 1278 Tel: 2522 4494

Address: 1/F, 12 Borrett Road, H.K.
Whatsapp: 6256 6128

- ☐ By crossed cheque (payable to "Helping Hand")
☐ By bank pay-in slip to Helping Hand's Bank Account at HSBC 111-135398-005
☐ By credit card:
☐ AMEX • Cardholder's Name: _____
☐ VISA • Card No.: _____
☐ MASTER • Expiry Date (MM/YY): _____
☐ Cardholder's Signature: _____
☐ Signing Date: _____

☐ FPS (FPS ID : 5205778 Helping Hand)

☐ By digital payment platform



☐ Alipay



☐ Payme



☐ WeChat Pay



☐ BOC Pay

Donor's Information

Name (Personal): _____ Name (Company): _____

Name on Receipts (if different from the above): _____

Contact Address: _____

Tel: _____ Email: _____

Use of Personal Data

In addition to storing your personal data provided for internal records, acknowledgements, issuing receipts and correspondence, we intend to use your name, organisation, phone numbers, fax numbers, email and postal addresses to keep you in contacts and perform direct marketing related to our elderly services (implying donation solicitation, volunteer recruitment, service promotion, activity invitation, dispatching publicity, special offer, membership update and course introduction) but will not transfer these data to any other external parties. Under the Personal Data (Privacy) Ordinance, we cannot use your personal data without your consent.

Please sign below to indicate your agreement. If you are not agreeable, please tick the following box before signing.

☐ I object to the proposed use of my personal data by Helping Hand in direct marketing and promotion.

If you do not wish us to use any part of your data, please call us at 2522 4494.

For Office Use

AUTH CODE DATE

--	--

Signature: _____ Date: _____

About personal data: Your personal data will be kept strictly confidential. Helping Hand or its service providers will only use the above information for donation administration, receipting, fundraising and/or other promotion matters related to Helping Hand.

Ref: F&R2025(G)

伸手助人協會是香港註冊的慈善機構，自1978年起為社區長者提供容身之所和援助。我們的護老院為無法自理的長者提供照顧護理，而老人之家為有自理能力卻有住屋需要的長者提供協助。我們位於廣東的綜合安老院更為香港長者提供全方位照顧。而長者度假中心則為長者及其照顧者提供活動和休息空間。我們有日間護理單位，並在社區開展全面的外展計劃。

捐款表格

您可瀏覽我們的網站(www.helpinghand.org.hk)進行網上捐款，或填寫以下表格。

捐款額滿港幣\$100元或以上，可獲發收據，以便申報捐款扣稅。

☐ 一次性捐款

☐ 每月捐款

☐ \$100

☐ \$250

☐ \$500

☐ \$1,000

☐ 其他：_____

捐款項目(請選一)

☐ 曲奇義賣運動，用於支持服務單位的營運開支及為院友安排各種活動

☐ 常項捐款，以讓伸手助人協會最有效地運用善款

☐ 全港獨有、以自負盈虧方式運作的「老人之家」群體宿舍的營運經費

☐ 照顧體弱不能自理長者的「護老院」及「療養部」的營運經費

☐ 為國內港人而設的肇慶護老頤養院的營運經費

☐ 社區支援服務，包括「日間護理單位」及「度假中心」

付款方式

請填妥本表格，並郵寄、電郵或傳真至伸手助人協會。

電郵：frgr@helpinghand.org.hk

傳真：2840 1278

地址：香港半山波老道12號1樓

電話：2522 4494

Whatsapp: 6256 6128

☐ 劃線支票 (支票抬頭：伸手助人協會)

☐ 銀行存款單 - 伸手助人協會銀行賬戶：匯豐銀行 111-135398-005

☐ 信用卡

☐ 美國運通

• 持卡人姓名：_____

☐ VISA

• 信用卡號碼：_____

☐ 萬事達

• 有效期至 (MM/YY)：_____

• 持卡人簽署：_____

• 簽署日期：_____

☐ 轉數快 (FPS ID : 5205778 Helping Hand)

☐ 電子支付平台



☐ 支付寶



☐ Payme



☐ 微信支付



☐ BOC Pay

捐款者資料

姓名：_____ 公司或機構名稱：_____

收據姓名或公司(如跟以上不同)：_____

聯絡地址：_____

電話：_____ 電郵：_____

使用個人資料

本會除儲存閣下提供的個人資料作內部紀錄、文件通訊、開發收據及刊物鳴謝外，並擬使用閣下的姓名、所屬機構、電話、傳真、電郵及郵寄地址與閣下保持聯繫及進行與本會長者服務有關的直接促銷(意指籌款募捐、義工招募、服務宣傳、活動邀請、發放刊物、優惠推廣、會籍通訊及課程介紹)，但絕不會轉交此等資料予其他機構或人士。在〈個人資料(私隱)條例〉下，除非經閣下同意，否則本會不得如此使用閣下的個人資料。如閣下表示同意，請在下面簽署。

如閣下不同意，請在以下空格加上「✓」號，然後簽署。

☐ 本人反對伸手助人協會使用本人的個人資料於協會擬作出的直接促銷及宣傳推廣。

如閣下不欲本會使用閣下資料的任何部分，可致電 2522 4494 通知本會。

For Office Use

AUTH CODE	DATE

簽署：_____

日期：_____

關於個人資料：閣下填寫之個人資料絕對保密，伸手助人協會或受其委託服務提供者，只用作捐款處理、寄發收據、募捐及其他與本會相關之宣傳用途。

Ref: F&R2025(G)